

Bestyrelsesmøde 25.1.24

Punkt 1: Valg af ordstyrer:

Susanne Tønder

Punkt 2: Godkendelse af sidste mødereferat:

Godkendt

Punkt 3: Opfølgning på sidste møde:

I sidste møde nævnte vi, at vi ville holde, sporlægger kursus. Dette har ikke været muligt pga. vejret. Vi skal have lavet en sporlægger kursus.

Tovholder Ove og Karina

Helene som føl; vi tænker hun skal på Grethes hold, det beslutter vi hun skal.

Vi har ikke hørt mere til hende som vil låne, den gammel agilitybane.

Klikker kurset er der ikke flere pladser på.

Regnskabet for DM var ikke kommet sidst. Nu er det kommet, Ove og Peter kører op og ser det d. 1.2.24, men det ser ikke ud til at der bliver ret stort overskud. Der er brugt mange kørepenge, og der er noget omkring hotel. Ove mener ikke helt det kan passe, for der var ret stor omsætning både i køkkenet og fra standpladser.

Vi skal være mere åbne. Vi har besluttet, i søndags på workshop møde, at Susanne er tovholder på dette, og vi forsøger at få det til at køre.

Vi skal være bedre til at svare på mails internt i bestyrelsen, og vi skal være bedre til at få skrevet og lavet en konklusion i referaterne.

Der hænger stadigvæk lidt omkring æresmedlemmer. Ove får snakket med andre klubber i kredsen, og hører hvordan de gør.

Vi har holdt workshop i søndags. Medlemsmøde med Christian bliver også holdt, med kaffe og kage.

Punkt 4: Forslag til behandling på generalforsamlingen:

Vi mener kun at træning har været aflyst 2 gange, men måske der har været flere aflysninger. Der har før været prøvet med indendørstræning. I kostalden og ved Sannes hundecenter, men det blev ikke brugt, og blev betalt med et stævne, som Agilityafdelingen selv afholdte.

Vi kan ikke give en hal for kontingent, det er der simpelt ikke penge til.

Hvis agility-afdeling selv finder en hal, som de kan bruge, så hjælper vi med at finde på at få finansieret det.

Alice mener det er normalt, at der bliver betalt ekstra til vintertræning.

Vi skal være sikker på alle vil bruge hallen.

Kunne der mulighed være en hal på Rugballegård?

Bestyrelsen ligger forslag til, at Agility-folkene selv må komme med et forslag både til Hal og til finansiering.

Punkt 5: Er der mon et reelt ønske om genvalg af formand.

Det er der.

Punkt 6: Kalender fremadrettet:

Medlemsmøde 8.2.24 – dette er der styr på. Helene bager kage.

1. Sammenlagte agility 2.4.24
 - Alice er tovholder på dette.
1. Sammenlagte lydighed 6.4.24
 - Ove er tovholder på dette.

Der er medlemsmøde d. 2. maj; vi skal finde ud af hvad vi skal lave denne aften.

Alice har en veninde der gerne vil komme.

Vi skal finde en der kan lave indbydelsen – Susanne laver indbydelsen.

Punkt 7: Evt.

Vi beslutter at sætte til forslag til generalforsamling, at hæve kontingent med 50kr.

Træningsweekend d. 14-15 september, Karina er tovholder på dette.

Punkt 8: Næste møde:

30.1.24.

Ove Porsgaard

Alice Sønniksen

Peter Unnerup

Grethe Schwartz

Susanne Tønder

Helene Bech

Karine Christensen